
湘潭市DHL国际快递
湘潭市DHL快递承接食品干货茶叶等货物出口/服务高效

产品名称 湘潭市DHL国际快递 湘潭市DHL快递承接食品
干货茶叶等货物出口/服务高效

公司名称 安徽敦航国际货运代理有限公司

价格 25.00/千克

规格参数 品牌:FedEx国际快递
运输方式:国际快递，空运，海运，国际陆运，
铁路运输
类型:文件，包裹，机械配件，食品，化工品等

公司地址 安徽省合肥市肥西县桃花镇香蒲路安徽永凯工贸
有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18709841751 18709841751

产品详情

湘潭市DHL国际快递 湘潭市DHL快递承接食品干货茶叶等货物出口/服务高效 湘潭市DHL国际快递咨
询 湘潭市DHL国际快递服务 湘潭市DHL国际快递地址 湘潭市DHL国际快递电话

We also create a good working environment for our employees, encourage them to constantly change and innovate,
and provide excellent services to our customers.

湘潭市DHL国际快递咨询 湘潭市DHL国际快递服务

We care about the welfare of our employees and acknowledge their contributions to the company. These
commitments all stem from our corporate philosophy: employees - service - profit. We look forward to those who
aspire to become members of a successful team and have a spirit of dedication joining DHL Express, and are
committed to providing our customers with value-added services.

Join DHL Express and develop together with the world's leading express delivery companies in China.



International express delivery (excluding private letters); International circulation logistics business; Import and
export business and related services; Including import and export business of self operated or agency goods, accepting
commissions to provide agency import and export business for export processing enterprises; Provide international
transportation agency services for import and export goods by sea, air, and land.
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